
Grou, 16 januari 2024 

 

Aan het bestuur van Valkenklasse Organisatie 

 

Geacht Bestuur, Beste Zeilvrienden, 

Allereerst mijn complimenten voor al het werk dat u het afgelopen jaar verrichtte! Maar vooral 
ook met het succes van de groei in onze organisatie! De VAKO toont zich een vitale organisatie 
met groeipotentieel; welke 85-jarige kan zich daar op voor staan? 

Dat brengt mij wel direct op twee onderwerpen die mogelijk in de toekomst verdere positieve 
ontwikkelingen in de weg kunnen staan. 

1. Beleid van het Watersportverbond t.a.v. voorwaarden voor deelname aan wedstrijden. 
2. Het bevorderen van instroom van jeugdige Valkzeilers (15-35 jarigen) 

Ad1. Het Watersportverbond presenteert zich vooral als organisatie die de zeilsport, met 
name deelname aan wedstrijden, vooral sanctioneert maar niet echt faciliteert. Wie 
begint met (wedstrijd-)zeilen  maakt al snel kennis met startlicenties, verplichte 
lidmaatschappen, meetbrieven of certificaten. Maar ook “herintreders” worden soms 
onaangenaam verrast doordat hun boot niet meer blijkt te voldoen aan inmiddels 
gewijzigde voorschriften. Een bizar geval van een tijdelijke verlening van dispensatie 
kwam mij onlangs ter ore. Over dit geval sprak ik onlangs de voorzitter van de TC van het 
VAKO bestuur. Zonder verder in te gaan op details, was ik wel aangenaam verrast door de 
gedegen kennis van de problematiek van dit geval bij de TC van de VAKO. In algemene 
termen mag ik hopen dat Klasse-organisaties en het Verbond gesprekken over regels 
voeren met een praktische, maar vooral ook pragmatische instelling. Graag verneem ik 
op de ALV van 3 februari a.s. uw visie op bovenbeschreven ontwikkeling. 

 

Ad 2. Afgelopen jaar had ik de illusie met de Groninger Studenten Zeilvereniging Mayday en 
met zeilschool ‘Pean’ een samenwerkingsverband te kunnen starten.  Maar ‘Mayday’ zat 
bepaald niet te wachten op “avances” van VAKO-zijde en hoewel er bij ‘Pean’ wel 
interesse was voor het in de vaart brengen van twee wedstrijdvalken, is ook dit initiatief in 
schoonheid gestorven. Echter…. bij Elfhoeven lukte het met individuele zeilers wel! Net 
als op de Kaag! Wat was de basis van het succes op de Kaag en op Reeuwijk? Kunnen we 
daar iets van leren? Zijn er structurele activiteiten uit te destilleren? Blijft de VAKO 
(structurele) activiteiten richten op (potentiële) nieuwkomers? Hoe krijgt dit gestalte? 

 

Uitziend naar een plezierige ledenvergadering en jullie allen nogmaals dankend voor jullie inzet! 

 

Hartelijke groet, 

 

Hugo Maarleveld 



 

 


